
                                                                                                    
 

ZÁPIS ze zasedání výkonného výboru OFS dne 15. 10. 2021 

 

Předseda OFS: Ing. Vítek Petr 

Členové: Kalaš Radek, Vokál Petr, Ing. Jančík Ladislav, Holbík Pavel 

Omluveni: - 

Hosté: - Galba Dušan 

Místo: Nové Město n.M. 

 

Program: 1/ Zprávy z komisí STK, DK, KR, KM, GTM, TMK 

                    2/ Finance 

  3/ Různé 

 

1/ Zprávy z komisí STK, DK, KR, KM, GTM, TMK 

STK: 

- Stav soutěží – soutěže mužů bez dohrávek, několik málo dohrávek je 

v soutěžích mládeže především z důvodu velké nemocnosti dětí 

- Schválen nákup visaček pro realizační týmy klubů s jejich distribucí a 

povinností nosit při utkáních v technické zóně, kontrola rozhodčími 

- Podnět od klubů pro možnost volných přestupů bez omezení v rámci 

okresních soutěží – předseda VV pošle námět pro Regionální komisi 

FAČR 

- Návrh TL pro jaro 2022 – termín do 15.11. 

- STK předloží VV návrh na kompenzační poplatky pro kluby OP mužů, 

které nemají mládež 

- VV řešil nedostatky ve vybavení a pořádku v kabinách R – kontrolu 

provedou R do konce podzimu s popsanými závadami v ZoU 

- OFS bude pořádat zimní turnaje pro mládež – rozeslat na kluby do 31.10.   

DK: 

- DK prozatím neřešila žádný případ, který by se vymykal standardu   

 

KR: 

- Seminář R se uskutečnil 14.8. v Bělovsi se zaměřením na praktické 

dovednosti R při utkáních na hrací ploše 

- Proškoleni noví R-Biederman Jakub a Riabec Filip, nový R z OFS RK – 

Gernát Lukáš 

- VV schválil nominační listinu R pro podzim 2021 

- 28.10. od 9,00 hodin proběhne seminář R s využitím videotechniky se 

zaměřením na ofsajdové situace v Bělovsi 



                                                                                                    
- 20.11od 9,00 hodin se bude konat Akademie rozhodčích pod patronací 

KFS s možností získání licence A, která je dle nového licenčního řádu 

předpokladem pro možnost řízení soutěží v rámci OFS, KFS a ŘK FAČR. 

- V Náchodě proběhlo školení klubových rozhodčích, kteří vykonávají 

funkci AR v případě nedelegování kvalifikovaných R v soutěžích mužů 

OFS Náchod – proškoleno 20 klubových R. 

- VV schválil možnost vyplacení 50% paušálu klubovým rozhodčím, tj. 

220,- Kč v OP a 180,- Kč v OS mužů s možností proplacení těchto 

nákladů z rozpočtu OFS po předložení vyplacených částek kluby. Nutno 

doškolit klubové R těch klubů, jejichž zástupci nebyli vyškoleni na 

podzim 2021 – úkol pro KR do 31.3.2022 

- KR předloží evidenci účasti klubových R v utkáních za podzim do 

15.11.2021 

- KR navrhuje příspěvek OFS min. 50% na jednotné vybavení R – 3 dresy, 

trenky, stulpny. Podléhá schválení VV dle ekonomické situace ke konci 

roku 2021. VV pověřuje předsedu VV k jednání s potencionálním 

partnerem a k předložení nabídky do 30.11.2021 

 

KM: 

- Uskutečnil se Fotbalový kemp mládeže v Teplicích – vše proběhlo bez 

problémů, účastnil se besedy a tréninkové jednotky bývalý reprezentační 

brankář Petr Kouba. Celá akce je vyúčtovaná. 

- V září a říjnu se uskutečnily kempy výběrů U9,10,11,12. Kemp dívek se 

neuskutečnil vzhledem k tomu, že kluby přes výzvu nenahlásili hráčky.  

- 17.10. se má uskutečnit Venkovní přebor dívek WU11 a WU13 – 

problémy s nominací – přes nominaci trenérů je přístup klubů laxní bez 

výraznější spolupráce, z důvodu dalších nemocí nominovaných se musel 

OFS z tohoto turnaje na poslední chvíli odhlásit – VV se tímto stavem 

bude zabývat. 

- 28.9. se uskutečnily Venkovní přebory kategorií U11 a U12. Výběr OFS 

Náchod U12 skončil bez ztráty bodu na 1.místě, U11 skončil na 5.místě, 

když byl okraden o 3 body s OFS HK, jelikož R špatně spočítali branky 

dosažené na hřišti. Navíc se 4 hráči nedostavili pro údajnou nemoc, kdy je 

rodiče omluvili ráno těsně před turnajem, a tudíž hráči odehráli celý turnaj 

bez střídání a podali skvělé výkony. VV se touto situací bude zabývat. 

Neomluvenou neúčast bude řešit STK dle RS. 

- 28.10. se koná Venkovní přebor U17 – opět kluby nesplnily svoji 

povinnost nahlášení hráčů pro výběr.  

- VV řešil otázku nákupu dresů pro U17 – pokud bude vize 

dlouhodobějšího trvání výběru této kategorie, navrhuje VV zakoupit 



                                                                                                    
novou sadu dresů – bude vyhodnoceno po ročníku 2021-2022. Prozatím je 

vyjednané zapůjčení sady z klubů. 

 

GTM: 

- Připravit kempy, nominace a zajištění pořadatelství v Jaroměři pro turnaje 

ZHL v hale kategorií U9,10,11,12.  

- Návrh neúčastnit se turnaje v hale pro kategorii U12 – projedná VV s KM 

 

TMK:  

- Školení + doškolení trenérů licence C se bude konat 22.-23.1.2022 

v Náchodě. Zajistit rozeslání pozvánek do klubů, místo konání. 

- VV schvaluje poplatek za školení 1.500,- a za doškolení 500,- Kč. 

 

2/ Finance: 

- Předseda VV informoval o rozhodnutí NFKFS o příspěvku na výběry a 

soutěže přepřípravek ve výši 29.000,- Kč 

- Předseda VV informoval o rozhodnutí FAČR o přidělení dotace na 

činnost OFS na rok 2021 ve výši 236.403,- Kč(stejná částka jako v roce 

2020) 

- Nutnost oslovit partnery s finančním plněním reklamních smluv do konce 

roku 2021. 

 

3/ Různé 

- Osobnost fotbalu – termín  4.12.2021 Zámecký hotel u Rajských v 

Náchodě návrhy klubů do 15.11. 

- Galavečer KFS v Náchodě 15. ledna s patronací Města Náchod a OFS 

Náchod 

- Nabídka spolupráce Teamsport 

- VV bere na vědomí informaci FAČR o přijetí SK Červený Kostelec,z.s. 

za nového člena FAČR, který se odštěpil od TJ Červený Kosteles,z.s. jako 

nástupnický spolek 

- 9.10. byla na stadionu v Bělovsi před utkání FK Náchod-FK Dvůr 

Králové p.Petru Hummlerovi slavnostně předána cena Dr. Jíry za 

celoživotní přínos pro fotbal za účasti předsedy OFS Petra Vítka, 

předsedy KFS Václava Andrejse a místopředsedy KFS Milana Vika. 

- VV vzal na vědomí informaci FAČR o novelizaci Stanov a o možnosti 

zasílat návrhy na jejich změnu do 15.11. 

Příští výkonný výbor OFS bude 19.11.2021 v Náchodě   

 
Zapsal: Ing. Ladislav Jančík                                                            Ověřil: Ing. Petr Vítek 



                                                                                                    

 


